



Gulf Region

Notice to Fish Harvesters

DELAY IN THE OPENING OF THE LOBSTER FISHERY IN LOBSTER FISHING AREA (LFA) 23, 24, 26A and 26 B South

Moncton, NB – April 29, 2022 - Fisheries and Oceans Canada (DFO) – Gulf Region wishes to advise harvesters that due to adverse weather conditions, the lobster fishery in LFA 23, 24, 26A and 26B south is delayed and will **not** open on Saturday, April 30, 2022 as stated in the *Atlantic Fishery Regulations (1985)*.

For the safety of all involved, the season will be delayed until the weather improves. We will continue to monitor the conditions and more information will be made available in a subsequent Notice to Fish Harvesters to be released later.

FOR MORE INFORMATION:

Mario Gaudet
Resource Management
Fisheries & Oceans Canada
Tracadie, NB
506-395-7705
Mario.Gaudet@dfo-mpo.gc.ca

Alan Dwyer
Resource Management
Fisheries & Oceans Canada
Antigonish, NS
902-735-7114
Alan.Dwyer@dfo-mpo.gc.ca

Ben Moore
Resource Management
Fisheries & Oceans Canada
Charlottetown, PE
902-370-7094
Benjamin.Moore@dfo-mpo.gc.ca

Isabelle Frenette
Resource Management
Fisheries & Oceans Canada
Moncton, NB
506-851-4422
Isabelle.Frenette@dfo-mpo.gc.ca



Pêches et Océans
Canada

Fisheries and Oceans
Canada

Région du Golfe

Avis aux pêcheurs

RETARD DE L'OUVERTURE DE LA PÊCHE AU HOMARD DANS LA ZONE DE PÊCHE DU HOMARD (ZPH) 23, 24, 26 A et 26 B sud

Moncton, N.-B – 29 avril 2022 – Pêches et Océans Canada (MPO) - Région du Golfe souhaite informer les pêcheurs qu'en raison conditions météorologiques défavorables, la pêche du homard dans la ZPH 23, 24, 26 A et 26 B sud est retardée et n'ouvrira **pas** le samedi 30 avril 2022 tel qu'indiqué dans le *Règlement de pêche de l'Atlantique (1985)*.

Pour la sécurité de toutes les personnes concernées, la saison sera retardée jusqu'à ce que la météo s'améliore. Nous continuerons à suivre de près les conditions et de plus amples informations seront disponibles dans un avis aux pêcheurs qui sera publié ultérieurement.

POUR PLUS D'INFORMATION :

Mario Gaudet
Gestion de la ressource
Pêches et des Océans Canada
Tracadie (N.-B.)
506 395-7705
Mario.Gaudet@dfo-mpo.gc.ca

Alan Dwyer
Gestion de la ressource
Pêches et des Océans Canada
Antigonish, N.-E.
902-735-7114
Alan.Dwyer@dfo-mpo.gc.ca

Ben Moore
Gestion de la ressource
Pêches et des Océans Canada
Charlottetown, I.-P.-E.
902-370-7094
Benjamin.Moore@dfo-mpo.gc.ca

Isabelle Frenette
Gestion de la ressource
Pêches et des Océans Canada
Moncton (N.-B.)
506-851-4422
Isabelle.Frenette@dfo-mpo.gc.ca